
Legnica, dnia 31 sierpnia 2022 roku 

Maciej Kupaj 
Radny Rady Miejskiej Legnicy  

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski  
Prezydent Miasta Legnicy  

ZAPYTANIE 

Szanowny Panie Prezydencie, 

proszę  o  informacje  dotyczące  podstawy  prawnej  wypowiedzenia  umowy  Województwu

Dolnośląskiemu  na  współprowadzenie  Teatru  im.  Heleny  Modrzejewskiej  w  Legnicy.  Czy  ww.

wypowiedzenie, w opinii służb prawnych urzędu, by być skuteczne nie powinno być poparte uchwałą

Rady Miejskiej Legnicy?

Z poważaniem, 

Maciej Kupaj 
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